
 
             SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
Onderwerp: Helihaven Spoorlaan  
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad 

Den Haag, 25 november 2014 
 
Geachte voorzitter, 
 
Op 21 november 2014 heeft de provincie Zuid Holland een kennisgeving ontwerpbeschikking 
Luchthavenregeling gepubliceerd*. Een bedrijf dat taxi- en recreatieve vluchten per helikopter wil 
gaan uitvoeren heeft een vergunning aangevraagd voor een helihaven aan de Spoorlaan ten behoeve 
van 400 landingen en 400 opstijgingen. Gedeputeerde Staten is voornemens de vergunning te 
verlenen. Het bestemmingsplan staat een helihaven op deze locatie niet toe, maar de gemeente lijkt 
voornemens om voor een periode van vijf jaar een uitzondering te maken. GroenLinks twijfelt aan de 
economische effecten van de helihaven, terwijl mens en milieu er zeker onder lijden. Het betekent 
geluidsoverlast voor omwonenden en een belasting op milieu en luchtkwaliteit. Een helikopter vliegt 
immers niet op milieuvriendelijke brandstof. GroenLinks investeert liever in een duurzame economie 
die wél bijdraagt aan een gezonde stad. 
 
Op grond van artikel 38 van het reglement van orde willen wij het college de volgende vragen stellen:  
 
1. Is het college voornemens om voor een periode van vijf jaar een uitzondering op het 

bestemmingsplan toe te staan? Zo ja, op welke gronden? 
 
2. Op welke wijze zijn/worden de omwonenden geïnformeerd over een eventuele helihaven? 

 
3. Kan het college aangeven wat de effecten van een helihaven zijn op geluidsoverlast voor 

omwonenden? Zo nee, waarom niet? 
 
4. Kan het college aangeven wat de effecten van een helihaven voor de luchtkwaliteit zijn? Zo nee, 

waarom niet? 
 
5. Kan het college aangeven wat de effecten van een helihaven voor het omgevingsgroen zijn? Zo 

nee, waarom niet? 
 
6. Kan het college aangeven voor welke doelgroep de helikoptervluchten bedoeld zijn? Zo nee, 

waarom niet? 
 
7. Kan het college aangeven of er een behoefteonderzoek is geweest naar een vliegende taxi en 

pretvluchten? Zo ja, is het college bereid de uitkomsten daarvan met Raad te delen? Zo nee, 
waarom niet?  

 
 
Inge Vianen 
 
*http://www.dcmr.nl/binaries/content/assets/bestanden/bekendmakingen/2014/11/heliplan-
21862868_1.pdf 
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